
 
 BARN- OCH UTBILDNINGSFÖRVALTNINGEN 

  Diarienummer 

  GSN-2023/10 

 

 

 
 
2023-06-12  Närvarande för arbetsgivare: 
09:00-11:00                                             Johan Skofteröd, Utbildningsdirektör 

Cecilia Wessfeldt, områdeschef förskola 

Elinor Kennerö-Tonner, områdeschef grundskola 

Semira Vikström, områdeschef grundskola 

Lina Lundberg, HR-konsult och sekreterare 

Af Chapman 
Teams 
FSG  

 

 Närvarande för fackliga organisationer  
 Joachim Lindström, Sveriges Lärare 

Denize Lönnhammar, Sveriges Lärare 

Pablo Mendoza, Sveriges Lärare/HSO 

Anneli Amrén, Sveriges Lärare/HSO 

Kim Eriksson, Kommunal 

Sara Ekström, Kommunal 

Kaj Majuri, Sveriges skolledare 

Farshad Nikbin, Sveriges skolledare 

Jesper Olsson, Sveriges skolledare 

Protokoll- FSG (facklig samverkansgrupp), 2023 

1. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns.  

 

2. Genomgång av föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll.  

 

3. Återkoppling 

Cecilia Joona-Nyström och Cecilia Wessfeldt gick igenom hur långt de 

kommit med arbetet med rast och paus i förskolan. Cecilia J-N gick även 

igenom hur nuläget ser ut med OSA-arbetet. 

 

4. Förändringsarbete och organisationsutveckling 

Arbetsgivaren beslutar att genomföra organisationsförändringen där Petra 

Hamblad (rektor på Östra Grundskolan och från augusti även rektor 

Sjötorpsskolan) blir tf-rektor på Mörtviksskolan under höstterminen 2023, 

Pernilla Björk (biträdande rektor Glömstaskolan) lånas ut som biträdande 

rektor till Mörtviksskolan under höstterminen 2023. Iréne Karlovini (rektor 

Mörtviksskolan) blir från augusti 2023 rektor på Kästaskolan.  



Facken har inget att erinra. 

 

5. Uppdragsbeskrivning för rektorer i förskolan 

Cecilia Wessfeldt gick igenom hur den nya uppdragsbeskrivningen kommer 

att se ut för rektorer i förskolan (se bilaga 1). 

6. Fastställande av datum för FSG-möten till HT23 

Mötet enades om följande datum för FSG under hösten: 

4/9, 9/10, 6/11 samt 4/12 

 

7. Frågor till arbetsgivaren 

Sveriges skolledare 
- Hur balansfilen ska användas 
Sveriges Skolledare har fått till sig att balansfilen måste visa grönt på samtliga 
punkter och att den ska vara ifylld snarast. 
Vid utvärderingen av filen önskar Sveriges Skolledare att faktorn för för- och 
efterarbete ses över. 
Svar från arbetsgivaren: Balansfliken ska ses som ett analysinstrument för att 
åskådliggöra arbetsbelastningen. Det behöver inte vara grönt på samtliga 
punkter. Eftersom hela filen presenterades så pass sent för rektorerna (4 
april) så är det inget tvång att allt ska vara ifyllt, nu utan det får ta lite tid Det 
är dock så att den ska fyllas i, man kan inte strunta i den.  
- Rektors inre arbete. Vid elevtapp minskar underlaget för lärare, kan då 
rektor övertalighetsförklara lärare? 
Det råder en oro bland Huddinges rektorer då det skett sammanslagningar av 
skolenheter och rektorer blivit flyttade/erbjudna andra tjänster. Nu slutar 
rektorn på Kungsklippan. Kommer hen att ersättas med en rektor eller 
kommer det att ske en effektivisering? Kort sagt, -vad finns det för planer 
rörande framtida effektiviseringar av skolenheter och ev. nya 
rektorsområden. 
Svar från arbetsgivaren: Så länge en skola håller sig till de nyckeltal som finns 
så är det därefter LAS man rättar sig efter. Givetvis kan det bli lärare som blir 
övertaliga på en skola (förutsatt att man håller sig till nyckeltalen). Det mest 
sannolika är dock att den läraren kommer att bli erbjuden en tjänst på en 
annan skola i kommunen. 
Det finns, i nuläget inga planer på nya rektorsområden, men det kan komma 
att uppstå om behov föreligger. 
 
- Titelbyte 
I och med att förskollärare blir exempelvis försteförskollärare så får de en lön 
som ligger väldigt nära rektors lön. 
Svar från arbetsgivaren: En kartläggning av lönerna på förskolan är på gång 
för att se hur det ser ut. Efter den kartläggningen kan det eventuellt bli 
justeringar på löner. 



 
Sveriges Lärare 
- Gemensam samverkanstid grundskolor 
Sveriges lärare föreslår att alla skolor i Huddinge kommun har 
samverkansmöte samtidigt. 
Arbetsgivaren svar: Det är av flera orsaker inte möjligt att göra på det sättet. 
Bland annat tar det bort möjligheten för rektor att planera sin verksamhet 
och bibehålla en flexibilitet vid exempelvis behov av extra samverkan och det 
är även så att det är ett flertal samverkansmöten där centralfackliga är med 
och deltar. Dessa möten är fler än vad de centralfackliga är.  
- balansfilen igen 
Sveriges Lärare har fått till sig att rektorer säger till sin fackliga på skolorna 
att balansfilen inte behöver användas för det har det fått från sin 
områdeschef. Även kommunal kan styrka att detta har sagts till fackliga på 
samverkansmöten. 
Arbetsgivarens svar: Balansfilen ska användas men det kan ta litet tid innan 
den är i fullt bruk ute på skolorna. Ett förslag är att man tar en punkt på ett 
samverkansmöte där man punktar upp vad man är överens om gällande hela 
filen (arbetstid, balans och tjänstefördelning) för att undvika missförstånd. 
- Frukost på skolorna -kostnader mm- 
Att det ska serveras frukost ute på skolorna är bra. Sveriges lärare undrar 
huruvida kostnaden för frukost kommer läggas på de enskilda skolorna. 
Arbetsgivarens svar: Ja, kostnaden kommer att ligga på den enskilda skolan. 
Det finns skolor i Huddinge som redan har serverat frukost på skolorna har 
rymts inom deras budget. Dock finns det viss flexibilitet i detta och möjlighet 
att redovisa en avvikande budget i och med detta går att göra. 
- OSA/Checklistor 
Sveriges Lärare vill att arbetsgivaren är medveten o att även om arbetet med 
OSA-rutiner är pausat i väntan på återkoppling efter sommaren så gäller 
fortfarande Arbetsmiljölagen och den ska följas. 
- Uppföljning rast&paus 
Utgår då Cecilia och Cecilia gav svar på detta under punkten återkoppling. 
- Öppna förskolans flytt till äpplet. 
Öppna förskolan har ett nära samarbete med kuratorer på SOF. Om 
samarbetet med öppna förskolan och kuratorerna påverkas i och med flytten 
till Äpplet så blir risken röd. 
Arbetsgivarens svar: Johan kontaktar SOF.  

 
8. Ekonomi och beredning av budget 

Johan gick igenom budgetläget för grundskola och förskola. Prognosen är att 

det blir nära +-0 på helheten i slutet av året för både grundskolorna och 

förskolorna. 

 



9. Nämndärenden 

GSN: ärendeberedning utskickad, facken har inte inkommit med några 

synpunkter. 

FSN: ärendeberedning utskickad, facken har inte inkommit med några 

synpunkter. 

 
 

 

10. Personal 
Månadens personalstatistik 
Vi gick gemensamt igenom personalstatistiken och jämförde en del 

yrkesgrupper mellan förskola och grundskola. Förslag för utvecklig av denna 

analys gavs och vi kommer gemensamt fortsätta analysera frånvaron i höst.  

 

11. Övrigt  

 

 
Johan Skofteröd  Lina Lundberg 

Ordförande   Sekreterare  

  

 

 

 

 

 

 

Justeras:  

 

Pablo Mendoza  Sara Ekström                                           

Sveriges Lärare/HSO  Kommunal  

 

 

 

 

Jesper Olsson 

Sveriges Skolledare 

 

 

 


